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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR DRENOVA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/19-01/9 
URBROJ:  2170/01-09-10-20-12 
Rijeka,  29. 11. 2020. 

 
                                    

ZAPISNIK 
SA 17. SJEDNICE VMO DRENOVA 

 
17. sjednica Vijeća MO Drenova održana je 29.11.2020. godine s početkom u 18:00 sati u prostorijama 
MO Drenova, Cvetkov trg 1. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

- Saša Jurešić, predsjednik VMO 
- Korina Balić, zamjenica predsjednika VMO 
- Zorka Ćoso, članica VMO 
- Valter Štefan, član VMO 
- Vesna Širola, tajnica na zamjeni 

Ostali nazočni: 
- Christian Grailach, član uredništva informativnog lista 

 
Sjednici nisu bili nazočni:  

- Jasna Baraba, član VMO 
- Senka Majerhold, član VMO 
- Ivan Oškera, član VMO 

 

Sjednicu je otvorio Predsjednik VMO i predložio slijedeći: 

DNEVNI RED 

1. Pripreme za realizaciju programa Sveti Nikola 
2. Pripreme za realizaciju informativnog lista 
3. Rebalans Financijskog plana za 2020.g. 
4. Informacije i zamolbe građana 
5. Usvajanje Programa rada za 2021.g. 
6. Usvajanje Financijskog plana za 2021.g. 
7. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
AD 1 
Predsjednik Vijeća g. Jurešić izvijestio je prisutne vijećnike da je temeljem dopisa prispjelog iz Odjela 
za samoupravu i upravu potrebno odlučiti da li ići ili ne u realizaciju programa Sveti Nikola uzimajući u 
obzir trenutnu epidemiološku situaciju. Naime, suradnja sa školom neće biti moguća pa priredba i 
druženje djece neće biti moguće organizirati. Pitanje je da li ići na kupovinu slatkiša za djecu i na koji ih 
način podijeliti predškolskoj djeci.  
 
Gđa. Bralić je svakako za realizaciju programa makar i bez priredbe te smatra da će se iznaći način 
kako da se slatkiši podijele djeci. S obzirom da se nije realizirao Dan mjesnog odbora u srpnju, svakako 
je za to da se realizira barem ovaj program za najmlađe stanovnike Drenove.  
 

Gđa. Širola predočila je prisutnim vijećnicima visinu sredstava s kojima se može raspolagati. Sredstva 
su manja nego li se planom predviđalo. Naime nije bilo ostvarenih donacija jer se program Dani 
mjesnog odbora nije realizirao pa stoga nema ni poticajnih sredstava koja su se planirala ostvariti i 
utrošiti u ovom programu. 
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G. Jurešić je predložio da se, kao i prethodnih godina, sredstva reprezentacije Vijeća utroše za ovaj 
program s čime su se ostali prisutni članovi jednoglasno složili. 
 
Zaključak: Vijećnici su se jednoglasno složili da program Sveti Nikola ide u realizaciju.  
 
AD 2 
G. Jurešić pozdravio je g. Grailacha, člana uredništva informativnog lista i zahvalio mu što će se i ovaj 
put, kao i u svim dosadašnjim brojevima, angažirati oko izrade predstojećeg broja informativnog lista.  
 
G. Grailach je naveo neke teme koje bi ovaj broj informativnog lista obuhvatio. Broj bi trebao biti 
dovršen najkasnije 1. prosinca o.g. i zamolio je prisutne vijećnike da ukoliko netko ima svoje prijedloge 
da ih iznese. 
 
Gđa. Bralić je predložila da se uspostavi suradnja s novinarskom grupom škole i njima predloži da 
napišu nešto za ovaj informativni list. Ona će kontaktirati školu.  
 
Gđa. Ćoso je predložila da se napiše i članak o ženskom boćarskom klubu Drenova koji ove godine 
slavi 15. godišnjicu postojanja. 
 
Gđa. Širola je iznijela vijećnicima iznos sredstava s kojima po Financijskom planu mogu raspolagati. 
Sredstva su dovoljna za štampanje 1.000 primjeraka. 
 
Zaključak: Vijećnici su se jednoglasno složili da se ide u realizaciju ovog broja informativnog 
lista. 
 
AD 3 
G. Jurešić informirao je vijećnike da je potrebno izvršiti rebalans Financijskog plana za 2020.g. da bi se 
uskladio Financijski plan sa stvarnom realizacijom. 
 
S obzirom da program Dani mjesnog odbora nije realiziran, potrebno je pozicije koje se neće utrošiti, 
rebalansom staviti na nulu, osim: 
- poziciju Ostale usluge u iznosu od 950,00 kn iskoristiti za financiranje informativnog lista te 
- poziciju Reprezentacija u iznosu od 875,00 kn utrošiti za realizaciju programa Sveti Nikola. 
 
Što se tiče Humanitarnog programa, predlaže da se realizira kako je i planirano. 
 
Zaključak: Vijećnici usvojili 2. rebalans Financijskog plana za 2020.g. 
 
AD 4 
G. Jurešić informirao je prisutne vijećnike da je iz Energa dobivena informacija da će se proširenje 
javne rasvjete na lokaciji Paškinovac 12 planirano za 2019.g. realizirati početkom 2021.g. 
Zaključak: Vijećnici su informaciju primili na znanje. 
 
Što se tiče šahte na Cvetkovom trgu koja se uslijed nepoznatih okolnosti otvorila i uzrokovala ozljedu 
djevojčice, OGU za komunalni sustav traži od Vijeća odluku o eventualnom stalnom zatvaranju tj. 
zavarivanju iste. G. Jurešić smatra da vijećnici nisu kompetentni za takvu odluku i predlaže da o tome 
odluče stručne službe Grada uzimajući u obzir sigurnost građana i potrebe dežurnih službi za 
otvaranjem šahte. 
Zaključak: Vijećnici su se složili s g. Jurešićem. Uputiti dopis nadležnima s mišljenjem vijeća. 
 

G. Jurešić upoznao je vijećnike s mnoštvom mailova koje je pristiglo na mail MO Drenova u kojima 
građani traže od mjesnog odbora da reagiraju na prometne nesreće koje se dešavaju u neposrednoj 
blizini škole. Unatoč prometnoj signalizaciji (semafor, prometni znakovi, pješački prijelaz, ograde) neki 
vozači voze neprimjerenom brzinom i ugrožavaju djecu. Što se tiče ležećih policajaca koje građani 
traže, takav zahtjev je ranije poslan stručnim službama, međutim smatra se da ležeći policajci nisu 
potrebni uz postojanje sve ostale signalizacije. Svojedobno je dežurala i prometna policija. Predlaže da 
se svi pristigli mailovi uz dopis pošalju stručnim službama Grada i Rijekaprometa na ponovno 
razmatranje. 
Zaključak: Vijećnici su se složili s prijedlogom g. Jurešića.  Uputiti dopis nadležnima s 
mailovima građana. 
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Gospođa iz Kučićkog puta upozorava na brzu vožnju na glavnoj prometnici između Kučićkog puta i 
Goranske Ulice. Dozvoljena vožnja od 30 km/h učestalo se prekoračuje, a navodi i prometnu nesreću 
koja se desila prije 2 god kada ju je udario automobil. Traži da se nešto poduzme da se ne bi desile 
veće tragedije sa smrtnim posljedicama. 
Zaključak: Uputiti dopis nadležnima. Priložiti mail. 
 
Gospodin iz Rakaljskog puta traži da Županijske ceste Rijeka, koje su prije 10-ak godina postavile 
ogradu na Drenovskom putu, da se ta ograda ofarba jer je počela dobivati koroziju. 
Zaključak: Uputiti dopis ŽUC-u. Priložiti mail. 
 
Gospođa iz Ulice Ivana Žorža upozorava na opasnost Ulice Orlanda Kučića kojom se vozi 
neprimjereno. Predlaže postavljanje usporivača prometa u obliku ležećih policajaca. 
Zaključak: Uputiti dopis nadležnima. Priložiti mail. 
 
Gospodin iz Ulice Pešćevac traži da se sredi izlaz te ulice na glavnu cestu Ursinjski uspon te raskršće 
Ulice ravan i Ulice Brune Francetića. Naime preglednosti smetaju kontejneri za smeće te gusto raslinje. 
Dosadašnja intervencija šišanja trave nije ništa riješila. 
Zaključak: Uputiti dopis nadležnima. Priložiti mail. 
 
Gospodin, koji se već više puta žalio na vozni red linije 5a (linija služi učenicima osnovne škole) jer nije 
usklađen s rasporedom škole ponovno se obratio mjesnom odboru, OGU za komunalni sustav, 
Autotroleju te školi. Svi bitni akteri su upoznati sa problemom.  
 
G. Jurešić je istaknuo da škola ima svoj raspored i može ga mijenjati ovisno o svojim i potrebama 
djece. Mišljenja je da bi se škola i Autotrolej trebali međusobno bolje surađivati. Poštujemo potrebe 
djece, poštujemo i mogućnosti Autrotroleja. Predlaže dopis prema školi i Autotroleju da pokušaju iznaći 
model koji bi odgovarao svim stranama. 
Zaključak: Vijećnici su se složili s prijedlogom g. Jurešića.  Uputiti dopis školi, Autotroleju te na 
znanje OGU za komunalni sustav te OGU za odgoj i školstvo. 
 
Gospodin iz Žminjske ulice moli sanaciju ulice kako se ne bi zadržavala oborinska voda na kolniku i 
parkiralištu. Tamo postoji upojni bunar napravljen prije nekoliko godina, ali očito ne može podnijeti 
velike količine kiše. 
Zaključak: Predmet staviti kao prijedlog za male komunalne akcije u 2022.g. Do tada, po prijavi 
građana tražiti od OGU za komunalni sustav interventno čišćenje upojnog bunara ili lišća koje 
ga zaštopava. 
 
Gospodin iz Goranske ulice traži pokretanje postupka izrade prometnog elaborata za povećanje 
sigurnosti prometa kroz Goransku ulicu. Razlog je brza vožnja pojedinaca koji time ugrožavaju pješake 
koji iz dvorišta izlaze izravno na cestu. U večernjim satima vidljivost je bitno smanjena, nema 
nogostupa, nema znakova ograničenja brzine. 
Zaključak: Izradu prometnog elaborata staviti kao prijedlog za male komunalne akcije u 2022.g. 
U ovoj godini nije bio raspisan natječaj za predlaganje malih komunalnih akcija za 2021.g. a 
realizacija usvojenih prijedloga za 2020.g. prebačena je za 2021.g. Uputiti dopis Rijekaprometu 
za postavljanjem prometnih znakova ograničenja brzine i upozorenja na pješake. 
 
AD 5 
Gđa. Širola je informirala prisutne vijećnike da je Povjerenstvo za ocjenu programa mjesnih odbora za 
2021.g. prihvatilo prijedloge Programa rada Vijeća MO Drenova za 2021.g. koji su predloženi u lipnju 
o.g. 
 
Zaključak: Vijećnici jednoglasno usvojili Program rada Vijeća MO Drenova za 2021.g. 
 
 
 
 
AD 6 
Na temelju usvojenog Programa rada Vijeća MO Drenova za 2021.godinu g. Jurešić predlaže usvajanje 
Financijskog plana za 2021.g. 
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Zaključak: Vijećnici jednoglasno usvojili Financijski plan Vijeća MO Drenova za 2021.g. 
 
AD 7 
Vijeću se mailom obratio tajnik Odreda izviđača „3. maj“ iz Rijeke sa zamolbom za korištenje prostora 
MO Drenova bez naknade. G. Jurešić informirao je prisutne vijećnike da je početkom godine bio na 
sastanku s predstavnikom Odreda te da se na tom sastanku razgovaralo o mogućoj suradnji između 
Odreda i MO Drenova. način suradnje tek treba dogovoriti te predlaže da se na slijedeću sjednicu 
pozove predstavnik Odreda da izloži viđenje te suradnje. Do tada, prostor ne može dobiti bez naknade 
poštujući Odluku o povremenom i privremenom korištenju prostora mjesne samouprave. 
Zaključak: Vijećnici su se složili s prijedlogom g. Jurešića. 
 
G. Jurešić je predložio da se uputi zamolba nadležnim službama vezano za ukrašavanje Cvetkovog 
trga tokom predstojećih novogodišnjih blagdana. Prethodne godine zamolba je odbijena iz obrazloženje 
da se kasno tražilo. Nada se da je sad pravo vrijeme za zamolbu. 
Zaključak: Vijećnici su se složili s prijedlogom g. Jurešića. 
 
 
Sjednica je završila u 20:00 sati.  Ovaj se zapisnik sastoji od  četiri (4) stranice. 

 
Zapisničar: 

Vesna Širola 

 
Predsjednik VMO Drenova: 

Saša Jurešić 
 


